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OBČINA KANAL OB SOČI 
Občinski svet 
 
Številka: 9000-0010/2015 
Datum: 26. 11. 2015 
 
 

ZAPISNIK 
7. redne seje Občinskega sveta Občine Kanal ob Soči, ki je bila v četrtek, 26. novembra 2015 

ob 16. uri, v sejni sobi občine, Trg svobode 23, Kanal 
 
 

Prisotni člani občinskega sveta: 
Bruno Colavini, Radivoj Černe, Bruno Koncut, Simeon Kodelja, Miha Čargo, Jože Valentinčič (Lig), 
Mira Bandelj, Vladimir Kolmančič, France Pirih, Risto Djurić, Klelija Dolenc, Jože Valentinčič 
(Deskle), Marko Bucik, Andraž Gregorčič, Hasib Brdar in Andreja Melink. 
 
Opravičeno odsotni člani občinskega sveta: Tina Gerbec 
 
Ostali prisotni: 
Andrej Maffi, župan, Nives Prijatelj, direktorica občinske uprave, Vinko Medvešček, vodja 
režijskega obrata, Metoda Humar, občinska uprava, Matejka Maver Pregelj, občinska uprava, Ivan 
Humar, podpredsednik Odbora za gospodarstvo, prostorsko planiranje in varstvo okolja (k 4., 5., 
6., 7. in 8. točki dnevnega reda), Ljudmila Čibej Boltar, predsednica Nadzornega odbora Občine 
Kanal ob Soči (k 5. točki dnevnega reda), Tatjana Gregorčič, v. d. direktorja JSMGG (k 4. točki 
dnevnega reda) 
 
Novinarji: Ambrož Sardoč  
 
Sejo je sklical, zanjo predlagal dnevni red župan Andrej Maffi, vodil pa podžupan Marko 
Bucik. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnikov občinskega sveta. Predsedujoči je ugotovil, da je občinski svet 
sklepčen. 
 
Potrditev zapisnikov 6. redne seje, 1. dopisne in 3. izredne seje občinskega sveta. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri ni bilo razpravljavcev. 

 
Za zapisnik 6. redne seje je glasovalo 16 svetnikov. S 14 glasovi ZA in 1 PROTI so sprejeli 
naslednji  
 

SKLEP 
Potrdi se zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Kanal ob Soči. 
 
Za zapisnik 1. dopisne seje je glasovalo 16 svetnikov. S 15 glasovi ZA so sprejeli naslednji  
 

SKLEP 
Potrdi se zapisnik 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Kanal ob Soči. 
 
Za zapisnik 3. izredne seje je glasovalo 16 svetnikov. S 14 glasovi ZA so sprejeli naslednji  
 

SKLEP 
Potrdi se zapisnik 3. izredne seje Občinskega sveta Občine Kanal ob Soči. 
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Župan je predlagal naslednji dnevni red: 

1. Vprašanja, predlogi, pobude svetnikov in odgovori župana in občinske uprave. 

2. Razprava in sklepanje o Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 

javnega zavoda Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica. 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 

3. Razprava in sklepanje o Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 

javnega zavoda  Zdravstveni dom Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica. 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 

4. Razprava in sklepanje o Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 

Javnega sklada malega gospodarstva Goriške – predlog I. branje. 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 

5. Razprava in sklepanje o Rebalansu proračuna Občine Kanal ob Soči za leto 2015 – 

predlog. 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 

6. Razprava in sklepanje o Tehničnem pravilniku o javnem vodovodu – predlog II. branje. 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 

7. Razprava in sklepanje o Tehničnem pravilniku o odvajanju in čiščenju komunalnih odpadnih 

voda – predlog I. branje. 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 

8. Razprava in sklepanje o Pravilniku o uporabi objektov v lasti občine Kanal ob Soči – 

predlog I. branje. 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi 6. redne seje) 

9. Razprava in sklepanje o določitvi cen programov predšolske vzgoje, dodatnih znižanjih 

plačil vrtca in počitniških rezervacij v javnih vrtcih na območju Občine Kanal ob Soči. 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 

10. Sklep o določitvi vrednosti NUSZ za leto 2016. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri sta sodelovala Risto Djurić in Radivoj Černe. 
 
Risto Djurić je imel pripombo na 8. točko dnevnega reda - Razprava in sklepanje o Pravilniku o 

uporabi objektov v lasti občine Kanal ob Soči. Z ozirom na to, da je bila točka na dnevnem redu 6. 

redne seje in je bila že takrat, s strani župana, umaknjena z dnevnega reda, ter je Odbor za 

gospodarstvo, prostorsko planiranje in varstvo okolja ugotovil, da gradivo ni pripravljeno v celoti in 

je zato neprimerno za obravnavo na občinskem svetu. Odbor za negospodarstvo in javne službe 

družbenih dejavnosti je predlagal, da bi se na tej seji opravilo samo razpravo. Njegovo mnenje je, 

da se to točko, z ozirom na to, da gradivo ni primerno pripravljeno in je zato neprimerno za 

razpravo, umakne z dnevnega reda.  

Župan je bil mnenja, da bi občinski svet o tej točki razpravljal. Že večkrat je povedal, da se o tej 

tematiki lahko večkrat razpravlja in poda pripombe ter pobude, ki se jih bo potem seveda če bo to 

možno, upoštevalo. Če se o tej tem ne bo razpravljalo, se stvar ne bo premaknila, zato predlaga, 

da svetniki podajo pobude in pripombe. 

Risto Djurić je nato predlagal, da se točka spremeni v delovni osnutek in se jo bo na naslednji seji 

obravnavali kot prvo branje. 

Radivoj Černe je povedal, da je bilo tudi mnenje Odbora za negospodarstvo istega mnenja, da se 

to obravnava kot delovni osnutek. Občinski svet naj na tej seji opravi samo razpravo. 

 

Predsedujoči je nato najprej dal na glasovanje predlog za spremembo dnevnega reda, da se 8. 

točko spremeni v delovni osnutek. 

Glasovalo je 16 svetnikov. S 15 glasovi ZA so sprejeli naslednji  
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SKLEP 

Predlog za spremembo dnevnega reda: 8. točka naj se spremeni v delovni osnutek. 

 

Svetniki so potem glasovali še o tako spremenjenem dnevnem redu. Glasovalo je 16 svetnikov. S 

16 glasovi ZA so sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

Potrdi se dopolnjen in spremenjen dnevni red. 

 

 
K 1. točki dnevnega reda. 
Vprašanja, predlogi, pobude svetnikov in odgovori župana in občinske uprave. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Andreja Melink, Risto Djurić, Jože Valentinčič 

(Lig), Jože Valentinčič (Deskle), Bruno Colavini in Radivoj Černe. 

 

Župan je predlagal, da bi svetniki na seji sprejeli sklep za spremembo Odloka o urejanju javne 
razsvetljave in sicer, da se podaljša čas novoletnega okraševanja. Po sedaj veljavnem odloku je bil 
ta čas omejen na obdobje od 15. 12. do 10. 1. Po novem bi se čas podaljšal in sicer od 5. 12. do 
10. 1.. zato je predlagal, da se odlok v tem delu popravi. 
Andreja Melink je povedala, da je prejela pritožbo občana glede košnje ob cestah. V okolici 
Kambreškega naj bi bilo slabo pokošeno. Meni, da je problematiko s košnjo trave potrebno urediti. 
Risto Djurić je povedal, da je na eni izmed prejšnjih sej občinsko upravo zaprosil, da svetnikom 
dostavi sporazum s podjetjem Salonit. To so svetniki prejeli, vendar je od predsednika krajevne 
skupnosti Kanal izvedel, da je bil pred koncem mandata s podjetjem sklenjen še en sporazum. 
Zanimalo ga je, če to drži?  
Župan je povedal, da to ne drži in so svetniki prejeli vse, kar ima občina s podjetjem podpisano. 
Jože Valentinčič (Lig) je vprašal v kakšni fazi je urejanje vodovoda na Kambreškem. 
Jože Valentinčič (Deskle) je imel dve vprašanji. Zanimalo ga je, kaj bo s pošto v Desklah? Drugo 
vprašanje je bilo povezano s tem, da so v Zagomili in v "Grlevšču" v Desklah odpeljali kontejnerje. 
Sprašuje, kam bodo občani vozili smeti? 
Župan je povedal, da so kontejnerje že vrnili ali pa jih bodo. Tehničnega pravilnika se ni 
spreminjalo, zato predvideva, da je prišlo do nesporazuma. Ob tem je še opozoril, da občani 
odpadke premalo ločujejo. S strani podjetja Komunala d.d. je bilo obljubljeno, da bodo kontejnerje 
ponovno vrnili. Glede pošte v Desklah je povedal, da je bila občina s strani Pošte Slovenije 
obveščena o tem, da naj bi se pošto v Desklah, v takšni obliki kot je sedaj, zaprlo. Lahko pa bi v 
kraju imeli pogodbeno pošto kot jo imajo v Ročinju. Na ta način bi bila dostopnost za krajane še 
boljša. Storitve bodo za občane ostale nespremenjene.  
Bruno Koncut je povedal, da je potrebno pospešiti ureditev igrišča na ulici Petra Skalarja. Prav 
tako naj se čim prej uredita tudi parkirišči pred kontejnerskim mestom in parkirišče za tovornjake 
ob glavni cesti. Na območju krajevne skupnosti Anhovo – Deskle je potrebo urediti javno 
razsvetljavo. Opozoril je, da je ograja na mostu v Rodežu v zelo slabem stanju in je zato nevarna 
za občane. Tam je tudi drog, kjer je nevarnost električnega udara. Če občina ni upravljavec, naj o 
tem obvesti podjetje Salonit Anhovo. 
Radivoj Černe je opozoril, da se na Bevkovi ulici v Desklah 100 metrov betonske poti do Zimica 
ne pluži. Tam so štiri hiše, zato je prav, da se to uredi. V plan pluženja naj se umesti še ta del poti. 
V tem delu je potrebno urediti tudi javno razsvetljavo. 
Rista Djurića je zanimalo, glede na to, da so svetniki danes dobili rezultate analize, zakaj to ni 
izvajal ARSO. Prejeli so namreč rezultate Kmetijskega inštituta Slovenije in Inštituta Jožef Štefan. 
Župan je v zvezi s tem povedal, da bo ARSO meril samo delce PM10 in sicer na mestih, kjer to že 
delajo za podjetje Salonit Anhovo. Zemljo pa bo pregledoval kmetijski inštitut. Ker pa ta ni 
akreditiran za določanje živega srebra, je predal vzorec inštitutu Jožef Štefan.  
 
Predsedujoči je nato dal na glasovaje predlog župana, da se podaljša čas novoletnega 
okraševanja v občini, ki so vnesene v predlog spremembe Odloka u urejanju javne razsvetljave. Po 
sedaj veljavnem odloku je bil ta čas omejen na obdobje od 15. 12. do 10. 1. Po novem bi se čas 



 4 

podaljšal in sicer od 5. 12. do 10. 1.. Glasovalo je 16 svetnikov. Z 14 glasovi ZA so sprejeli 
naslednji 

 
SKLEP 

Občinski svet Občine Kanal ob Soči sprejme Odlok o spremembi Odloka o urejanju javne 
razsvetljave v Občini Kanal ob Soči po hitrem postopku. 
 
 
K .2 točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 

zavoda Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve je podal Radivoj Černe, predsednik Odbora za 

negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti (zapisnik v prilogi). 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri ni bilo razpravljavcev. 
 
Glasovalo je 16 svetnikov. S 16 glasovi ZA so sprejeli naslednji  
 

SKLEP 
Potrdi se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni 
dom Osnovno varstvo Nova Gorica. 
 
 
K 3. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 

zavoda  Zdravstveni dom Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve je podal Rdivoj Černe, predsednik Odbora za 

negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti (zapisnik v prilogi). 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri ni bilo razpravljavcev. 
 
Glasovalo je 16 svetnikov. S 16 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 

 
SKLEP 

Potrdi se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni 
dom Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica. 
 
 
K 4. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 

Javnega sklada malega gospodarstva Goriške – predlog I. branje. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve sta podala Tatjana Gregorčič, v. d. direktorja 

JSMGG in Ivan Humar, podpredsednik Odbora za gospodarstvo, prostorsko planiranje in varstvo 

okolja (zapisnik v prilogi). 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Mira Bandelj, Risto Djurić in Simeon Kodelja. 
 
Glasovalo je 16 svetnikov. S 16 glasovi ZA so sprejeli naslednji 

 
SKLEP 

Potrdi se prvo branje Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Javnega sklada 
malega gospodarstva Goriške s predlogi in pripombami. 
 

 
K 5. točki dnevnega reda. 
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Razprava in sklepanje o Rebalansu proračuna Občine Kanal ob Soči za leto 2015 – predlog. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve sta podala Ivan Humar, podpredsednik Odbora za 
gospodarstvo, prostorsko planiranje in varstvo okolja in Ljudmila Čibej Boltar, predsednica 
Nadzornega odbora Občine Kanal ob Soči (zapisnika v prilogi). 
 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Risto Djurić, Bruno Koncut, Jože Valentinčič 
(Lig) in Marko Bucik. 
 
Risto Djurić je predsednico nadzornega odbora najprej prosil, da jim pripravi zapisnik, da ga bodo 
svetniki prejeli, tako kot zapisnike ostalih odborov. Glede rebalansa je povedal, da sicer razume, 
da prihaja iz različnih razlogov do izpada realizacije investicij. Opomnil pa je, da se to dogaja že 
več let. Vsako leto je občina predvidela zadolževanje, a se to do sedaj še ni zgodilo ampak se je iz 
leta v leto prenašalo od 200.000 do 400.000 EUR. Če vzamemo povprečje se je, po njegovem 
mnenju, v devetih letih nabralo za približno 2 mio EUR investicijskih sredstev. Teh sredstev niso 
porabili, čeprav bi jih lahko. Povedal je, da je že v preteklosti, ko se je razpravljalo o dvorani v Ligu, 
trdil, da se tega denarja ne bo porabilo, ker ni bilo urejeno lastništvo in se je zato investicijo 
prenašalo iz leta v leto. Predlaga, da se investicij, v kolikor ni urejena vsa potrebna dokumentacija, 
ne umešča v proračun. Ugotavlja, da določene zadeve ne tečejo. Največji problem vidi v 
pridobivanju soglasij za zemljišča. Ena izmed takih zadev je tudi postajališče Ajba. Glede urejanja 
vode je povedal, da ima občina odločbe inšpekcij, v proračunu so zagotovljena sredstva, pa se 
stvari klub temu ne realizirajo. Zanj je osnovna voda in ureditev kanalizacije. Boji pa se, da bodo 
ostali določeni kraji in bodo morali občani sami financirati določene zadeve. Zato prosi, da se pri 
pripravi rebalansa za leto 2016 temeljito prouči vse predlagane investicije. 
Župan je povedal da si bodo v letu 2016 vzeli čas, da se pripravi potrebna dokumentacija. Glede 
ostanka sredstev v zadnjih letih je povedal, da je zelo težko krmariti med pridobivanjem evropskih 
sredstev in zalaganjem z lastnim deležem. Nekatere občine tega niso zmogle in sedaj evropska 
sredstva, ker niso zagotovile lastnih, vračajo. Zaradi tega dejstva je bilo ogromno sredstev vrnjenih 
v Bruselj. Krive pa niso le občine ampak tudi pogoji pridobivanja teh sredstev in to je velik riziko. 
Občina si tega ni privoščila, prenašalo se je sredstva naprej, ni bilo zadolževanja, se je pa 
maksimalno izkoristilo evropska sredstva. Glede dvorane v Ligu je povedal, da se je občina tudi s 
tem projektom prijavila na razpis, vendar tam ni uspela. Poleg tega je bilo v tem primeru 
dolgotrajno tudi pridobivanje soglasij lastnikov zemljišč. Strinja se, da je potrebno pri pripravi 
proračuna in rebalansa upoštevati tiste zadeve, ki imajo vso potrebno dokumentacijo. 
Bruno Koncut je imel pomisleke glede javne razsvetljave. Če se pogleda v NRP-je se vidi, da bo 
občino zamenjava ene svetilke stala 500 EUR. Občina je imela elaborat, ki je bil svetnikom 
predstavljen s strani zadolženih na občini. To naj ne bi bil tak problem, čeprav sedaj vidijo, da se 
bo za to porabilo okoli 500.000 EUR. Od Evrope in države pa bo občina prejela samo 85.000 EUR. 
Meni, da so bili zavedeni s strani države. 
Župan je povedal, da to ne drži, saj je bila občina po uredbi o svetlobnem onesnaževanju to 
dolžna narediti. Občina bo prihranila na dolgi rok. 
Jože Valentinčič (Lig) je že prej postavil vprašanje, kaj je z vodovodom na Kambreškem. Tudi 
tam je voda pereč problem. 
Vinko Medvešček je povedal, da se za Kambreško pripravlja dokumentacija. Dokumentacija pa se 
pripravlja tudi za druge investicije, ki se bodo izvajale v letih 2016, 2017. Občina bo v kratkem 
pridobila dve gradbeni dovoljenji in sicer za gorenje Deskle in Ložice. Odkupljeno bo tudi zemljišče 
za vodarno v Avčah. Če bo do konca februarja vsa ta dokumentacija urejena, bo to velik finančni 
zalogaj za občino za leto 2016. Vodovod na Kambreškem naj bi se tako urejalo v letu 2017. 
Marko Bucik meni, da je prav, da se v proračun umešča zadeve, ki imajo vso potrebno 
dokumentacijo in tako realno osnovo za izvedbo. Glede trga Kontrada je povedal, da je prav, da se 
celovito uredi celotno jedro Kanala od "Petrucke" in prostor za cerkvijo. Glede vodovoda v Bodrežu 
je povedal, da bo ureditev s časoma potrebna in zato je prav, da se začne s pridobivanjem 
dokumentacije. Vesel je, da se občina ni zadolževala in bo lahko to storila sedaj za prave stvari. 
Prioriteta pa je zagotovo vodo oskrba. 
 
Glasovalo je 16 svetnikov. Z 12 glasovi ZA in 1 PROTI so sprejeli naslednji 
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SKLEP 

 
1. 

Občinski svet Občine Kanal ob Soči sprejme Rebalans proračuna Občine Kanal ob Soči za leto 
2015. 
 

2. 
Sklep začne veljati takoj. 

 
 
K .6 točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o Tehničnem pravilniku o javnem vodovodu – predlog II. branje. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve je podal Ivan Humar, podpredsednik Odbora za 

gospodarstvo, prostorsko planiranje in varstvo okolja (zapisnik v prilogi). 

V drugem odstavku 21. člena se pri minimalnem odmiku dreves in okrasnega grmičevja doda 
beseda praviloma. 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri je razpravljal Risto Djurić. 
 
Glasovalo je 16 svetnikov. S 15 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 

SKLEP 
o potrditvi Tehničnega pravilnika o javnem vodovodu 

 

1. člen 
Občinski svet Občine Kanal ob Soči na predlog Režijskega obrata Občine Kanal ob Soči, kot 
izvajalca lokalne gospodarske javne službe storitve oskrbe s pitno vodo v občini, potrjuje sprejem  
Tehničnega pravilnika o javnem vodovodu z amandmajem. 
 

2. člen 
Sklep začne veljati takoj. 
 
 
K .7. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o Tehničnem pravilniku o odvajanju in čiščenju komunalnih 

odpadnih voda – predlog I. branje. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve je podal Ivan Humar, podpredsednik Odbora za 

gospodarstvo, prostorsko planiranje in varstvo okolja (zapisnik v prilogi). 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri je sodeloval Simeon Kodelja. 
Pripomba se je nanašala na v 30. členu omenjeno deratizacijo, kar naj se v drugem branju preveri, 
na kaj se nanaša in kaj obsega. Zanimala ga je definicija čiščenja in odvajanja. 
 
Glasovalo je16 svetnikov. S 15 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 

SKLEP 
o potrditvi Tehničnega pravilnika o javni kanalizaciji 

 
1. člen 

Občinski svet Občine Kanal ob Soči na predlog Režijskega obrata Občine Kanal ob Soči, kot 
izvajalca lokalne gospodarske javne službe storitve odvajanja in čiščenja odpadnih voda v občini, 
potrjuje sprejem Tehničnega pravilnika o javni kanalizaciji s predlogi in pripombami. 
 

2. člen 
Ta sklep velja takoj. 
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K .8. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o Pravilniku o uporabi objektov v lasti občine Kanal ob Soči – delovni 

osnutek. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve sta podala Ivan Humar, podpredsednik Odbora za 

gospodarstvo, prostorsko planiranje in varstvo okolja in Radivoj Černe, predsednik Odbora za 

negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti (zapisnika v prilogi). 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Hasib Brdar, Bruno Koncut, Simeon Kodelja, 
Risto Djurić, Bruno Colavini, Marko Bucik in Radivoj Černe. 
Svetniki so imeli naslednje pripombe: 
Da v seznamu ni vseh objektov in da je potrebno v pripravo pravilnika vključiti vse upravljavce in 
uporabnike. 
 
Glasovalo je 16 svetnikov. S 15 glasovi ZA so sprejeli naslednji  
 

SKLEP 
Potrdi se delovni osnutek pravilnika o uporabi objektov v lasti Občine Kanal ob Soči s predlogi in 
pripombami. 
 
 
K .9. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o določitvi cen programov predšolske vzgoje, dodatnih znižanjih 

plačil vrtca in počitniških rezervacij v javnih vrtcih na območju Občine Kanal ob Soči. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve je podal Radivoj Černe, predsednik Odbora za 

negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti (zapisnik v prilogi). 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri sta razpravljala Risto Djurić in Marko Bucik. 
 
Glasovalo je 16 svetnikov. S 16 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 

SKLEP 
o določitvi cen programov predšolske vzgoje, dodatnih znižanjih plačil in počitniških 

rezervacij v javnih vrtcih na območju Občine Kanal ob Soči 

 

1. 

 

V javnih vrtcih na območju Občine Kanal ob Soči se za posamezne programe vrtcev določijo cene, 

ki so osnova za plačilo staršev in znašajo mesečno na otroka (v EUR): 

 

 Dnevni 

program 

(do 9 ur) 

Poldnevni 

program 

(do 6 ur) 

I. STAROSTNO OBDOBJE  

- oddelki 1 – 3 let 

 

470,26 

         

376,21 

II. STAROSTNO OBDOBJE 

- oddelki 3 – 6 let 

 

318,16 

        

270,44 

I. in II. STAROSTNO OBDOBJE 

- KOMBINIRANI 

 

333,44 

        

266,75 

 

2. 

Staršem otrok, ki imajo stalno prebivališče v Občini Kanal ob Soči in obiskujejo vrtec na območju 

Občine Kanal ob Soči, se za prvega otroka zniža plačilo za en dohodkovni razred. 
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3. 

V primerih odsotnosti otroka, se cena programa zniža za stroške neporabljenih živil, če starši o 

otrokovi odsotnosti obvestijo vrtec najkasneje do 8.00 ure prvega dne odsotnosti.  

Cena živil za celodnevne in poldnevne programe s kosilom znaša 1,95 EUR dnevno. Kosilo in 

popoldanska malica skupaj 1,60 EUR dnevno. Stroški živil se za starše odbijajo v deležu, kot je 

določeno z odločbo o določitvi znižanega plačila za program vrtca. 

4. 

Staršem otrok, za katere je Občina Kanal ob Soči po veljavnih predpisih dolžna kriti del cene 

programa vrtca, se ob predložitvi dokazil o reševanju osnovnega stanovanjskega problema, 

dodatno zniža plačilo vrtca za prvega otroka za en dohodkovni razred. 

 

Vlagatelj, ki na vlogi za uveljavljanje pravic iz javnih sredstev, kot jo določa zakon, ki ureja 

uveljavljanje pravic iz javnih sredstev, izpolni izjavo o materialni ogroženosti zaradi odplačevanja 

stanovanjskega kredita, s katerim si družina rešuje osnovni stanovanjski problem na območju 

Občine Kanal ob Soči, mora za znižanje vrtca vlogi priložiti naslednja dokazila: 

- kupoprodajno pogodbo ali izpisek iz zemljiške knjige za nakup stanovanja oziroma stanovanjske 
hiše na območju Občine Kanal ob Soči ali gradbeno dovoljenje za gradnjo stanovanjske hiše na 
območju Občine Kanal ob Soči,  

- namensko kreditno pogodbo in  
- potrdilo banke o višini  anuitete kredita. 

 

Na podlagi dokazil iz prejšnjega odstavka o dodatnem znižanju plačila vrtca  odloča pristojni center 

za socialno delo. 

 

Pravica do znižanega plačila zaradi odplačevanja stanovanjskega kredita staršem pripada od 

prvega dne naslednjega meseca po odobritvi vloge. 

 

5. 

Starši otrok, za katere je Občina Kanal ob Soči po veljavnih predpisih dolžna kriti del cene 

programa vrtca, lahko uveljavljajo rezervacijo zaradi počitniške odsotnosti enkrat letno, v obdobju 

od 1. julija do 31. avgusta. Rezervacijo lahko starši uveljavljajo za neprekinjeno odsotnost otroka 

en ali dva meseca.  Počitniška odsotnost mora biti na ustreznem obrazcu vrtca najavljena 15 

koledarskih dni pred počitniško rezervacijo. Za rezervacijo starši plačajo 30 % od njihovega, z 

odločbo določenega dohodkovnega razreda. Starši, ki imajo v vrtec hkrati vključenega več kot 

enega otroka, lahko uveljavljajo rezervacijo le za prvega otroka, za katerega se ne sofinancira 

plačilo staršev otroka iz državnega proračuna. V obdobju med julijem in avgustom prehajanje iz 

programa ni možno. 

 

6. 

Starši otrok, za katere je Občina Kanal ob Soči po veljavnih predpisih dolžna kriti del cene 

programa vrtca, lahko uveljavljajo dodatno znižanje plačila v primeru daljše opravičene odsotnosti 

otroka in sicer več kot 15 zaporednih obračunskih dni iz zdravstvenih razlogov. Za dneve 

odsotnosti iz zdravstvenih razlogov plačajo 50 % od njihovega, z odločbo določenega 

dohodkovnega razreda. Vlogo za oprostitev plačila s priloženim zdravniškim potrdilom starši 

oddajo najkasneje v roku 5 zaporednih obračunskih dni od zaključka odsotnosti na Občino Kanal 

ob Soči. 

 

7. 
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Staršem šoloobveznih otrok – bodočih prvošolcev, za katere je Občina Kanal ob Soči po veljavnih 

predpisih dolžna kriti del cene programa vrtca, se omogoči izpis iz vrtca s 1.7. v ali 1.8. v tekočem 

letu. 

8. 

Starši, ki bodo vpisali otroka v vrtec, morajo v roku treh tednov predložiti dokazilo o plačilu 

akontacije v višini 50 EUR, na osnovi katerega bo staršem posredovana pogodba. Akontacijo bo 

vrtec poračunal po prvem mesecu obiskovanja programa. V kolikor starši ne pripeljejo otroka v 

vrtec na dogovorjeni dan, ki je določen v pogodbi, dano akontacijo izgubijo. 

9. 

Dodatna znižanja plačila in rezervacije iz 4., 5., 6. in 7. člena tega sklepa veljajo samo za otroke, ki 

so vključeni v vrtce na območju Občine Kanal ob Soči, in ima vsaj eden izmed staršev stalno 

prebivališče v občini. Poravnane morajo biti tudi vse finančne obveznosti do vrtca. 

 

10. 

Staršem otrok, ki zamudijo pravočasen prevzem otroka več kot 10 minut dnevno, vrtec zaračuna 

zamudno uro v višini 2,10 EUR. 

 

11. 

Občina Kanal ob Soči bo za otroke, za katere je po veljavnih predpisih dolžna kriti del cene 

programa predšolske vzgoje, zagotovila vrtcu sredstva za plačilo celotne razlike med plačili staršev 

in ceno programa, ki nastane zaradi določitve vseh dodatnih znižanj in rezervacij po tem sklepu. 

 

12. 

Sklep o določitvi cen programov javnih vrtcev Občine Kanal ob Soči št. 9000-0005/2014-7 z dne 

22.5.2014 (Uradni list RS, št. 41/2014) preneha veljati z dnem pričetka uporabe tega sklepa. 

 

13. 

Ta sklep začne veljati takoj in se ga objavi v Uradnem listu Republike Slovenije. Uporablja pa se 

od 1.12.2015 dalje. 

 
 
 
K .10. točki dnevnega reda. 
Sklep o določitvi vrednosti NUSZ za leto 2016. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri ni bilo razpravljavcev. 

 

Glasovalo je 16 svetnikov. S 16 glasovi ZA sp sprejeli naslednji 

 
SKLEP 

o določitvi vrednosti točke  
za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2016 

 
1. člen 

Vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2016 znaša 0,0362 
EUR. 
 

2. člen 
Ta sklep stopi v veljavo naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in se 
uporablja od 01.01.2016 dalje. 
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Seja je bila zaključena ob 18. 30. 
 
 
 
Zapisala:        Predsedujoči 
Valentina Velišček       Marko Bucik 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Priloge: 

- lista prisotnosti 
- Zapisniki Odbora za gospodarstvo, prostorsko planiranje in varstvo okolja, Odbora za 

negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti in Nadzornega odbora Občine Kanal ob Soči 
bodo priloga temu zapisniku.  
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PREGLED REALIZACIJE SKLEPOV 
 
Na 7. redni seji dne 26. 11. 2015, so bili sprejeti naslednji sklepi: 
 
Sklep 1: 
Potrdi se zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Kanal ob Soči. 

- na seji 
Sklep 2: 
Potrdi se zapisnik 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Kanal ob Soči. 

- na seji 
Sklep 3: 
Potrdi se zapisnik 3. izredne seje Občinskega sveta Občine Kanal ob Soči. 

- na seji 
Sklep 4: 
Predlog za spremembo dnevnega reda: 8. točka naj se spremeni v delovni osnutek. 

- na seji 
Sklep 5: 
Potrdi se dopolnjen in spremen dnevni red. 

- na seji 

Sklep 6: 
Potrdi se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni 
dom Osnovno varstvo Nova Gorica. 

- na seji 
Sklep 7: 

Potrdi se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni 
dom Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica. 

- na seji 
Sklep 8: 

Potrdi se prvo branje Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Javnega sklada 
malega gospodarstva Goriške s predlogi in pripombami. 

- na seji 
Sklep 9: 

Občinski svet Občine Kanal ob Soči sprejme Rebalans proračuna Občine Kanal ob Soči za leto 
2015. 

- na seji 
Sklep 10: 

Sklep o potrditvi Tehničnega pravilnika o javnem vodovodu 
- na seji 

Sklep 11: 

Sklep o potrditvi Tehničnega pravilnika o javni kanalizaciji 
- na seji 

Sklep 12: 

Potrdi se delovni osnutek pravilnika o uporabi objektov v lasti Občine Kanal ob Soči s predlogi in 
pripombami. 

- na seji 
Sklep 13: 

Sklep o določitvi cen programov predšolske vzgoje, dodatnih znižanjih plačil in počitniških 
rezervacij v javnih vrtcih na območju Občine Kanal ob Soči. 

- Ta sklep začne veljati takoj in se ga objavi v Uradnem listu Republike Slovenije. 

Uporablja pa se od 1.12.2015 dalje. 

Sklep 14: 
Sklep o določitvi vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 
2016. 
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- Ta sklep stopi v veljavo naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije 
in se uporablja od 01.01.2016 dalje. 


